

Диплом активатора

RAZA-5B-ACTIVATOR

Выдаётся за проведение QSO на 5 радиолюбительских диапазонах (80, 40, 20, 15 и 10 м.) из референций, находящихся в [списке RAZA](#). Все виды излучения. Принимаются QSO начиная с 15 июня 2022 года.

Референция считается засчитанной, если из неё было проведено не менее 30 QSO на каждом из 5 диапазонов.

Диплом имеет несколько степеней: за 5, 10, 15, 20 референций. Выдаётся бесплатно в электронном виде на сервисе [HamLog. Online](#)

Diploma of the activator

RAZA-5B-ACTIVATOR

It is issued for conducting a QSO on 5 amateur radio bands (80, 40, 20, 15 and 10 m.) from the references on the [RAZA list](#). All types of radiation. QSOs are accepted starting from June 15, 2022.

A reference is considered to be counted if at least 30 QSOs were conducted on each of the 5 bands.

The diploma has several degrees: for 5, 10, 15, 20 references. It is issued free of charge in electronic form on the [HamLog. online](#) service.